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Q A

• Hoe zit het nu met die telecomdata

• In de brief staat

• Ik heb daarvoor na overleg met de autoriteit persoonsgegevens de telecomproviders gevraagd
hun data ten behoeve van de wetenschappelijke behoefte van het RIVM aan het RIVM ter

beschikking te stellen

• Dit loopt vooruit op de feiten

• Het RIVM heeft aan ons gevraagd om meer gegevens om de bewegingen van personen

anoniem beter in kaart te krijgen en deze gegevens in te zetten om de epidemie beter te

beheersen

• Op dit moment gebruiken ze daarvoor google en dat gaat maar een beperkte tijd terug

• Op ambtelijk niveau zijn er al gesprekken geweest heb ik begrepen
• Er vindt vanzelfsprekend overleg plaats met de ministeries van EZK J V en BZK

• Er vindt nog vervolgoverieg plaats op bestuurlijk niveau dit heeft echter nog niet

plaatsgevonden
• Per abuis is deze zin echter wel op die manier in de brief terecht gekomen

• Ik hoop u hier in de volgende brief meer over te kunnen vertellen
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Dankjewel

qua spreeklijn etc Inmiddels vijf verschillende media op de mail hierover

Ik blijfgraag op de hoogte van wat hier mee gebeurt of we het gaan rectificeren waar EZK mee komt10 2e
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Onderwerp alvast ter info

Fout in de brief

De door mij toegevoegde laatste zin in het stuk over intensiveren surveillance klopt niet Deze zin loopt op de feiten vooruit

het RIVM heeft een verzoek neergelegd bij EZK maar wij hebben dat verzoek nog niet onderschreven de autoriteit

persoonsgegevens heeft over dit specifieke verzoek nog niet geadviseerd Ik heb dit op het laatste moment overgenomen en de

ins and outs van deze materie niet doorzien

EZK maakt een spreeklijntje

Intensiveren surveillance

Doel van surveillance is inzicht te verkrijgen in de ontwikkeling en verspreiding van het virus en daarmee ook input voor de

vraag of we onze maatregelen moeten bijstellen Daarvoor zet ik verschillende instrumenten in die dit inzicht geven en waarmee

we vragen kunnen beantwoorden als hoe verspreidt het virus zich loopt het aantal besmettingen op hoe ontwikkelt de R0 zich

zijn er verschillen tussen regio s

De basis van de surveillance is de meldplicht bij een A ziekte Ik vul dit aan met andere vormen van monitoring zoals de NIVEL

peilstations die op basis van het advies van het OMT uitgebreid zal worden syndroomsurveillance de sterfte monitoring de

monitoring van bezetting IC capaciteit de virologische dagstaten en de infectieradar

Ook werk ik aan beter inzicht in het aantal en type besmettingen bij instellingen het incorporeren van de gegevens die door

huisartsen verzameld worden het onderzoek naar aanwezigheid van COVID 19 in rioolwater het uitbreiden van peilstations en

het toevoegen van serologische surveillance Ook deze gegevens zijn belangrijk voor aanscherping van het beeld Al deze

gegevens komen beschikbaar voor het RIVM en daarmee voor het totaalbeeld Het verloop van de verspreiding van het virus is

namelijk een belangrijk meetlat waarop we beoordelen of we maatregelen kunnen versoepelen of moeten overgaan tot strengere

maatregelen

Omdat de beschikbare indicatoren met vertraging informatie geven adviseert het OMT anonieme data van telecomproviders
beschikbaar te maken Ik heb daarvoor na overleg met de autoriteit persoonsgegevens de telecomproviders gevraagd hun data

ten behoeve van de wetenschappelijke behoefte van het RIVM aan het RIVM ter beschikking te stellen


